
Záznam z 10. jednání Výboru pro rozvojové a investiční priority města Benešov nad 

Ploučnicí dne 14.1.2014, od 10:00 hod. 

Přítomni:  

Mgr. Petra Tojmarová, členka výboru 

p. Zděnka Myšíková, místopředsedkyně výboru  

p. Radek Prášek, člen výboru 

p. Filip Ušák, předseda výboru 

p. Ota Dračka, člen výboru 

p. Ivan Neliba, člen výboru 

p. Karel Vrbický, místostarosta 

p. Andrea Kulíková, členka zastupitelstva 

Bc. Karel Šohaj, tajemník výboru 

Mgr. Miroslava Šmídová, ředitelka ZŠ 

Mgr. Novotná, zástupkyně ředitelky ZŠ  

p. Josef Klouček, člen výboru 

p. Lenka Sluková, vedoucí finančního a plánovacího odboru MÚ 

 

10.1 Usnesení č. 1/2014 

Výbor pro rozvojové a investiční priority doporučuje zastupitelstvu města schválit záměr 

prioritního vybudování velkého hřiště u školy s tím, že projekt na "malé hřiště"  bude součástí 

tohoto projektu. Obě hřiště budou součástí jednoho projektu, na který bude v roce 2014 

vytvořena kompletní projektová dokumentace. 

10.2 ZŠ připraví požadavky na zařízení hřišť (malé i velké) u ZŠ (sporty, rozměry, povrchy, 

funkčnost, doplňkové vybavení).  

10.3 Paní Sluková seznámila výbor s přípravou rozpočtu města na rok 2014.  

10.4 Pan Dračka seznámil přítomné s umístěním geologické expozice – předpokládá umístění 

na ostrovech u MVE, záměr na zpřístupnění ostrovů. 

10.5. Na příští jednání bude pozván Ing. Kulík ve věci projektové přípravy.  

 

Příští jednání: v pátek dne 24. 1. 2014, od 8:30 hod. 


